

DELISLE est fier de vous présenter ses nouvelles collections contemporaines.
DELISLE is proud to present you its new contemporary collections.

Collection «HOMMAGE A MACKINTOSH»



La nouvelle collection «Hommage à Mackintosh» créée par Jean-Michel Delisle représente le raffinement parfait du mélange de fer patiné et de bronze doré dans la lignée des créations de C.R. Mackintosh.

The new collection «Hommage à Mackintosh» created by Jean-Michel Delisle represents the perfect mix of patinated iron and gilt bronze following the trend of C.R. Mackintosh creations.

Collection «JUNGLE»



DELISLE est heureux de vous présenter la collection «JUNGLE» réalisée en collaboration avec le sculpteur et Maître d'Art Etienne Rayssac.

S'appuyant sur des lignes épurées, ces œuvres d'art numérotées illustrent le versant contemporain d'un savoir-faire unique maîtrisé par Delisle depuis près de 120 ans.

DELISLE is glad to present you the new collection «JUNGLE» created with the sculptor and Master of Art Etienne Rayssac.

Based on a contemporary design, these pieces of Art illustrate the modern side of the traditional know-how mastered by Delisle for nearly 120 years.